
木质铅笔 圆筒铅笔套装 3.5寸带卷笔刀铅笔套装

产品名称 木质铅笔 圆筒铅笔套装 3.5寸带卷笔刀铅笔套装

公司名称 开化县丰华铅笔厂

价格 4.00/件

规格参数 加工产品种类:oem
日加工能力:1000000支
加工方式:oem加工

公司地址 中国 广东 深圳市罗湖区 文锦中路

联系电话 86 755 25191770 18922859038

产品详情

【外贸原单】木质铅笔 圆筒铅笔套装 彩色铅笔 oem

木制铅笔

温馨提示：

产品属性仅供参考，欢迎来电咨询！

联系电话：18922859038 （王小姐）

<联系方式》》》

contact：cathy wang (sale manager)qq：1554080005/ 529340067 / 1289199710

e-mail:cathywlf@163.com 

tel：0086-755-25191770 / 25521921

mobile：18922859038

联系方式：王丽芳（市场部经理） 



qq：1554080005 / 529340067 / 1289199710

e-mail:cathywlf@163.com 

电    话：0086-755-25191770 / 25521921

移动电话：18922859038

  我厂于99年成立以来以专业生产各种高、中档铅笔和彩笔为基础，现已发展到各式各样的文具产品
主要有笔盒，卷笔刀，文具组合，礼品赠品等，厂址座落在錢江源头，这里青山秀水劳动力资源丰富. 
 公司产品符合astm-d4236、en71检测标准，已经通过is090001质量认证，产品畅销国内外并深受广大消
费者青睐。  为了满足客人定牌设计和包装，我工厂于2005年在深圳设立了分公司，配有专业设计人
员和跟单人员，并且还配有样品室和包装车间，客人只需在深圳进行最终验货，这样可以更快捷、方便
的与客人联系，还可以帮客人处理出口进仓事项等等。  欢迎各新老客人与我们联系或洽谈，我们一
定以最优惠的价格、最快捷的服务、最好的质量、最准时的交货期竭诚为您服务。  zhenjiang fenghua
kaihua pencil factory located in kaihua zhejiang province, where aboundant labor resource, factory was established in
1999, base on professional production of high, mid-range pencil has now developed to a variety of stationery
products. all products comply with astm-d4236 ,en71 standards . our factory has passed quality certification of
iso90001.  our shenzhen company of shenzhen kjin stationery co.,ltd are special for following overseas customers
oem design and package and shipment and final inspection .  welcomed the new and old customers to contact us
or negotiate , we will certainly offer the best price , the best service, the best quality ,the most punctual delivery to you
.  about us:shenzhen kjin stationery co., ltd. was found in 2005, is located in shenzhen, our company mainly
produce stationery set, gift and promotion item, high-grade pencils and color pencils, pencil case such as a series of
oem stationery set. and with professional designers and staff ..  our subsidiary factory of zhejiang fenghua kaihua
pencil factory located in kaihua zhejiang province, where abundant labor resource. factory was established in 1999,
base on professional production of high, mid-range pencil has now developed to a variety of stationery products. all
products comply with astm-d4236, en71 standards, our factory has passed quality certification is090001.   from
the very begining, with sincere, dedicated and professional attitude, and principles to serve consumers and customers,
combined with market and client’s needs and recommendation, we pursue the modern management concepts such
as breakthrough,   innovation spirits, quickly we obtained customer’s high praise and
appreciation.  according to company’s management system, all employees must be professional technicans with
relevant working experience and implementations.with conscientious and responsible, integrity-based "business
attitude", we provide much better service and guarantee.  welcomed the new and old customers to contact us or
negotiate, we will certainly offer the best price, the best service, the best quality, the most punctual delivery to
you.  sincerely welcome you!

"【厂家热销】木质铅笔 圆筒铅笔套装 3.5寸带卷笔刀铅笔套装"的加工方式是OEM加工，加工产品种类是
OEM，日加工能力是1000000支，加工设备是铅笔，装运港是深圳，样品是免费，货期时间是25-30天
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